

Title (en)

Package made of semi-rigid material, such as corrugated cardboard, for the packaging and sales display of articles

Title (de)

Aus Halbsteifen material, wie Wellpappe, hergestellte Verpackung zum Verpacken und zur Verkaufspräsentation von Gegenständen

Title (fr)

Emballage en un matériau semi-rigide tel que le carton ondulé, pour le conditionnement et l'exposition en vente d'articles divers

Publication

EP 0696540 A1 19960214 (FR)

Application

EP 95401846 A 19950807

Priority

FR 9409848 A 19940809

Abstract (en)

The packaging has four walls (1-4) with adjoining folding lines (5,6,7) and flaps (10-13) each adjoining a wall by a folding line (14-17) and erected perpendicular to these lines. Each wall has an adjoining band (18-21) which is folded down against the internal or external face of the associated wall. The different bands are joined by a folding line so as to form a continuous girdle inside or outside the packaging. Each wall has a cut-out part (27-30) which form flaps which are joined to the wall by the same folding line as the associated band. These flaps are erected perpendicular to their walls and assembled together to close the packaging parallel to the flaps forming the upper part.

Abstract (fr)

Cet emballage comporte quatre parois (1-4) attenantes par des lignes de pliage, et des volets (10-13) attenants respectivement à chacune des parois par une ligne de pliage et dressés perpendiculairement à cette paroi. Selon l'invention, à chaque paroi (1-4) est attenante, par une ligne de pliage parallèle auxdits volets, une bande (18-21) rabattue contre la face interne ou la face externe de la paroi associée, les différentes bandes étant attenantes entre elles par des lignes de pliage, de manière à former une ceinture continue à l'intérieur ou à l'extérieur de l'emballage, tandis que, dans chaque paroi (1-4) est découpée une partie (27-30) formant volet, attenante à cette paroi par la même ligne de pliage que la bande (18-21) associée, les dites parties (27-30) formant volets étant dressées perpendiculairement aux parois associées et assemblées entre elles par tout moyen connu dans la technique, pour fermer l'emballage parallèlement aux volets (10-13) formant la base ou la partie supérieure de celui-ci.
<IMAGE>

IPC 1-7

B65D 5/08; B65D 5/54

IPC 8 full level

B65D 5/08 (2006.01); **B65D 5/54** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/08 (2013.01); **B65D 5/5405** (2013.01)

Citation (search report)

[A] WO 9301981 A1 19930204 - INTERPARC ANSTALT [LI]

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IE IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0696540 A1 19960214; FR 2723568 A1 19960216; FR 2723568 B1 19961108

DOCDB simple family (application)

EP 95401846 A 19950807; FR 9409848 A 19940809